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VASTGESTELD VERSLAG CKC Drentheraad 

Datum: dinsdag 28 januari 2025 

Locatie: het Octaaf Assen 
 

A ALGEMEEN DEEL (CKC DRENTHERAAD MET COLLEGE VAN BESTUUR) 

1 Opening en welkom 
De voorzitter opent de vergadering. 

 

2 Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld. 

 

3 Ter vaststelling: verslag CKC-raad d.d. 10-12-2024 
Vanuit de raad wordt opgemerkt dat de passage in het verslag dat de inspectie 

geen herstelopdrachten heeft gegeven, niet juist is. Het bestuur beaamt dat: er 

zijn wel degelijk een aantal herstelopdrachten gegeven, maar de inspectie gaat er 

vanuit dat het bestuur deze herstelopdrachten ter hand zal nemen en tot een 

goed einde zal brengen, de inspectie komt niet speciaal terug voor een onderzoek 

naar de herstelopdrachten. Het verslag zal hierop worden aangepast. Voor het 

overige wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld. 

 

4 Mededelingen CvB 

Naar aanleiding van een vraag over de ontwikkelingen m.b.t. kindcentrum De 

Beatrix licht de bestuurder toe dat de nieuwe huisvestiging staat gepland voor juni 

2027. Er zijn afspraken met De Eshorst die De Beatrix warm zal aanbevelen bij 

potentiële ouders. De Beatrix zet in op een goede positionering. In dat kader start 

een brugfunctionaris en samen met de gemeente een zgn. community-builder 

t.b.v. het vergroten van de ouderbetrokkenheid. Mede door de uitgezette acties 

ontstaat een positiever beeld van de situatie. Er blijft altijd een risico in hoe de 

populatie zich gaat bewegen. Mocht het onverhoopt niet lukken, dan is er nog de 

optie van verdere samenwerking met De Eshorst. 

Desgevraagd geeft de bestuurder aan dat de procedure voor de benoeming van 

een directeur op De Kloostertuin loopt. Op dit moment wordt die functie op inte-

rim basis vervuld. Het is een uitdagend kindcentrum, wat specifieke eisen stelt 

aan de kandidaten. Dit geldt ook voor De Lichtbaak, ook hier vinden binnenkort de 

gesprekken plaats. 

 

5 Rondvraag 

Vanuit de raad wordt gereflecteerd op de gang van zaken na het vorige overleg, 

toen de CKC-raad negatief adviseerde over het prijsbeleid kinderopvang 2025. De 

raad ervaarde weinig ruimte om mee te praten in het proces. De bestuurder geeft 

aan dat het bestuur samen met de projectleider naar het advies van de CKC-raad 

heeft gekeken en het ook heeft gedeeld met de projectgroep. Volgens de bestuur-

der is er aan de voorkant in het bestuur onvoldoende over het voorstel gesproken. 

Voor volgend jaar moeten we dit beter afspreken, ook voor wat betreft de betrok-

kenheid van de CKC-raad. De stap die met het nieuwe prijsbeleid is gezet, is een 

stevige, gericht op de toekomst. Als het proces beter was ingericht, had er meer 

tijd voor deze stap kunnen worden genomen. De bestuurder zegt toe te checken 

of de vragen die de CKC-raad in december heeft gesteld, zijn beantwoord. Vanuit 

https://conod.sharepoint.com/:w:/r/sites/CKC-raad/Gedeelde%20documenten/Vergaderingen/2025-01-28/03a%202024-12-10%20Concept%20verslag%20CKC-raad.docx?d=w5310bdc71cdc4e30993a5de4a0815c71&csf=1&web=1&e=ttaavD
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de raad wordt aangegeven dat de raad zich inhoudelijk adviseur van het bestuur 

voelt, terwijl de inhoudelijke expertise toch in de organisatie moet zijn geborgd. 

Daarnaast wordt opgemerkt dat het van belang is dat er voldoende tijd is om de 

raad mee te nemen in het proces. De bestuurder bedankt de raad voor deze re-

flectie, die ze ziet als een goede les voor volgend jaar. 

 

Vanuit de raad wordt naar aanleiding van een signaal vanuit de directie van een 

kindcentrum aandacht gevraagd voor de communicatie in het kader van het be-

grotingsproces. De directeur leek onvoldoende op de hoogte te zijn van wat een 

niet-goedgekeurde begroting betekent. De bestuurder antwoordt dat de directeu-

ren hierover mondeling zijn geïnformeerd tijdens het DirectieNetwerk in januari. 

Directeuren begrijpen onvoldoende wat het betekent, maar vragen er ook niet 

naar. Ondertussen staat het proces niet stil; er wordt bijvoorbeeld gewerkt aan 

professionalisering van de aanvragen van kindcentra en het proces daaromheen. 

Beeld is dat niet alle directeuren voldoende zicht hebben op de eigen begroting. 

Vanuit de raad wordt opgemerkt dat directeuren niet op de lijn komen, omdat ze 

eigen groepjes hebben waarmee ze vragen bespreken. De voorzitter voegt hier-

aan toe dat er de laatste jaren veel is veranderd, maar dat directeuren daar niet 

altijd goed in mee zijn genomen. De bestuurder wijst in dit verband naar het di-

rectiehandboek dat in ontwikkeling is en dat een hulpmiddel voor (nieuwe) direc-

teuren moet worden.  

 

DEEL B. OVERLEGDEEL (CKC-RAAD MET COLLEGE VAN BESTUUR) 

6 Klachtenregeling 

Vanuit de raad zijn nog enkele taalkundige opmerkingen. Als die zijn verwerkt, 

kan de raad instemming verlenen. 

 

7 Contouren bestuurlijk jaarplan 2025 

De bestuurder presenteert de contouren van het bestuurlijk jaarplan 2025, naar 

aanleiding waarvan een geanimeerd gesprek ontstaat. 

 

8 Stand van zaken Begroting 2.0  

De bijgestelde begroting ligt tijdens het extra overleg op 11 februari voor. De be-

stuurder laat zich daarbij vergezellen door de directeur van het Ondersteunings-

bureau. Vanuit de raad wordt dit op prijs gesteld en wordt de vraag gesteld of de 

directeur van de gelegenheid gebruik wil maken een reflectie te geven op hoe het 

is om de enige directeur van het Ondersteuningsbureau te zijn. 

Voor wat betreft de nieuwe versie van de begroting licht de bestuurder toe dat het 

een beleidsrijkere versie is, die inzicht geeft in waar de taakstellingen liggen. Het 

is nog geen perfecte begroting, maar hopelijk voor dit jaar wel goedkeurenswaar-

dig. 

 

DEEL C. INTERN OVERLEG CKC-RAAD 

9 N.a.v. het overlegdeel met het CvB  

Als de tekstuele wijzigingen in de concept klachtenregeling zijn aangebracht, kan 

het stuk hier de volgende keer als hamerstuk terugkomen. 

10 Voortgang activiteitenplan CKC-raad 2024/2025: voorbereiding Participa-

tie Party 2025 

De avond zal in het teken staan van “trends en ontwikkeling”. Er wordt contact 

gelegd met Trendbureau Drenthe/CMO Stamm voor inhoudelijke en procesmatige 
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begeleiding van de avond. De bestuurder zal haar visie geven op de thema’s die 

de komende tijd gaan spelen. De save the date gaat zeer binnenkort de deur uit. 

 

11 Sluiting 

De voorzitter sluit – toch iets later dan de bedoeling – het overleg. 


